
Zápisnica 4/2019 

z porady vedenia Fakulty chemickej a potravinárskej technológie STU 

zo dňa  19. marca 2019 

 

 

 

Prítomní členovia vedenia fakulty: 

prof. Ing. Anton Gatial, DrSc., doc. Ing. Milena Reháková, PhD., prof. Ing. Milan Polakovič, CSc., prof. 

Ing. Miloslav Drtil, PhD., doc. Ing. Boris Lakatoš, PhD., Ing. Alena Michalová 

Prizvaní: 

prof. Ing. Vladimír Lukeš, DrSc., doc. Ing. Dušan Berkeš, CSc., Bc. David Packa 

 

PROGRAM: 

Pravidelné body rokovania: 

A. Kontrola úloh (Michalová) 

B. Aktuálne informácie o propagácii fakulty v spolupráci s PR agentúrou (Drtil, Michalová) 

C. Aktuálne informácie o projekte Accord (Gatial, Lakatoš) 

 

1. Prezentácia Annual report 2018 (Polakovič) 

2. Stav príprav Chemického jarmoku – CHEMSHOW 2019 (Drtil, Lukeš) 

3. Stav príprav zasadnutia Priemyselnej rady FCHPT (Drtil, presunuté na 9.4.2019) 

4. Finančné zabezpečenie doktorandského štúdia do konca roku 2019 (Reháková) 

5. Projekt zabezpečenia majetku fakulty a možností parkovania zamestnancov (Lakatoš, Michalová) 

6. Rôzne 

 

A. Kontrola úloh 

Príloha zápisnice. 

B. Aktuálne informácie o propagácii fakulty v spolupráci s PR agentúrou  

Prodekan Drtil  predložil  písomnú  informáciu  o  aktivitách  v oblasti  PR doplnenú o  aktualizované 

termíny podujatí v LS 2018/2019, spoluprácu na článkoch s PR agentúrou, uverejňovaním šiestich 

reportáži  spracovaných  TA3,  spracovaných  nových  reklamných  článkoch  o  každom  študijnom 

programe, aktualizácii microsite, získaní drahého reklamného priestoru na Startitup bezodplatne 

PR manažérkou, komentoval aktualizované štatisticky uzatvorených prihlášok na Bc. štúdium a ich 

medziročné  porovnanie,  o  pripravovaných  služobných  cestách  na  ukrajinské  stredné  školy, 

o pripravovanej účasti na výstavách na Ukrajine a aktualizácii ukrajinských informačných printových 

materiálov. 

C. Aktuálne informácie o projekte Accord 

Prodekan  Lakatoš  informoval  o  informácii  z  R‐STU  ohľadne  dokumentácie  k  VO,  ktorá  je  na 

pripomienkovaní  na MŠ  a  aktuálne  očakávame  podnety  k  prepracovaným materiálom.  Zároveň 

informoval  o  stretnutiach  s  riadiacimi  pracovníkmi,  ktorí  majú  pracoviská  v SB  a  príprave 

upratovania priestorov pred ich rekonštrukciou. Dekan fakulty informoval o postupe pri schvaľovaní 

projektu na európskej úrovni, kde je dokumentácia už predložená agentúrou Jaspers na rokovanie 

Európskej komisie a o prebiehajúcich rokovaniach medzi novým vedením UK a našou univerzitou 

ohľadne prípravy realizácie projektu v praxi. 

 



 

Bod 1. Prezentácia Annual report 2018 

Prodekan Polakovič predložil spracovaný Annual report a komentoval jeho obsahové zameranie, ktoré 

bolo pripravené v spolupráci s jednotlivými ústavmi a pracoviskami fakulty. Členovia vedenia fakulty 

mali možnosť dokument priebežne pripomienkovať. 

Vedenie fakulty berie spracovaný Annual report 2018 na vedomie. 

 

Bod 2. Stav príprav Chemického jarmoku – CHEMSHOW 

Prodekan  Drtil  a  profesor  Lukeš  informovali  členov  vedenia  o  prebiehajúcej  príprave  podujatia, 

časovom  harmonograme,  organizačnom  zabezpečení,  forme  prihlasovania  sa  na  podujatie, 

predpokladanom časovom programe. 

Vedenie fakulty berie informácie na vedomie a odporúča informovať o priebežnej príprave podujatia 

pravidelne v bode Rôzne na rokovaniach vedenia. 

 

Bod 3. Stav príprav zasadnutia Priemyselnej rady FCHPT 

Materiál presunutý na rokovanie dňa 9. 4. 2019 

 

Bod 4. Finančné zabezpečenie doktorandského štúdia do konca roku 2019 

Prodekanka  Reháková  uviedla materiál,  v ktorom  konštatuje,  že  pre  rok  2019  fakulta  bude musieť 

vynaložiť na doktorandské štúdium sumu v predpokladanej výške 938 810,00 Eur. 

Vedenia fakulty berie predložené informácie na vedomie. 

 

Bod 5. Projekt zabezpečenia majetku fakulty a možností parkovania zamestnancov 

Prodekan  Lakatoš  predložil  návrh  dvoch  smerníc  týkajúcich  sa  zabezpečenia  majetku  budovy  a 

parkovacích  pravidiel  v hospodárskom  dvore  STU.  Zároveň  komentoval  písomné  informácie 

o zabezpečení  majetku  formu  EZS,  EBS  a  kamerového  systému.  Aktuálny  stav  vyžaduje  zásadnú 

inováciu  všetkých  bezpečnostných  systémov,  na  ktoré  sú  spracované  projekty  a  výkazy  a  výmery 

v sume, ktorá prekračuje možnosti fakulty. Dve aktivity a to listom oslovený rektor STU na jeseň 2018 

a následne požiadavka na zaradenie medzi KV MŠ neboli úspešné. 

Uznesenie 1/4/2019: 

Spracovať smernice a  interné predpisy  fakulty v oblasti bezpečnosti majetku a prevádzky budov do 

komplexného  materiálu,  ktorým  sa  aktualizujú  alebo  zrušia  doteraz  platné  fakultné  interné 

usmernenia v predmetných oblastiach. 

Z: prod. Lakatoš 

T: 30. 9. 2019 

Uznesenie 2/4/2019: 

Predložiť opätovne návrh  listu na nového rektora STU so žiadosťou o spoluprácu pri  zabezpečovaní 

finančných zdrojov na realizáciu projektov bezpečnostných systémov. 

Z: prod. Lakatoš 

T: 15. 5. 2018 

 

Bod 6. Rôzne 

Tajomníčka fakulty: 

‐ informovala o príprave divadelného predstavenia k Dňu učiteľov a predpokladanom rozpočte. 

Dekan fakulty schválil organizačné a finančné zabezpečenie podujatia. 



‐ informovala o realizácii školení zameraných na prácu s toxickými a veľmi toxickými látkami, ktoré 

boli vykonané opakovane vzhľadom na nespokojnosť s pôvodnou lektorkou. Opakované školenie 

bolo  realizované  na  vynikajúcej  profesionálnej  úrovni  k spokojnosti  náročných  „študentov“  zo 

strany zamestnancov fakulty. Certifikáty už boli odovzdané. 

Uznesenie 3/4/2019: 

Zabezpečiť  zoznam  ďalších  pracovníkov,  ktorí  budú  vyškolení  v roku  2019  na  základe  požiadaviek 

riaditeľov ústavov a predložiť na vedenie fakulty na schválenie spolu s rozpočtom. 

Z: tajomníčka fakulty 

T: 30. 5. 2019 

 

Zástupca študentov Bc. Packa: 

‐ informoval, že na podnet tajomníčky bola realizovaná anketa medzi študentami ohľadne separácie 

odpadu vzhľadom na projekt, ktorí navrhli  študentky piateho ročníka  fakulty a členky OZ Chem. 

Anketa  svojimi  výsledkami  preukázala  záujem  o  ekologickú  tému  a  teda  aj  ochotu  prispieť 

k ozdraveniu prostredia formou separácie odpadu na fakulte. 

Dekan fakulty podporil iniciatívu študentov. 

Uznesenie 4/4/2019: 

Tajomníčka fakulty zorganizuje ďalšie stretnutie zodpovedných pracovníkov dekanátu, študentov a to 

pod  vedením  prodekana  Drtila  s cieľom  pripraviť  konkrétne  návrhy,  rozpočet  a  postup  realizácie 

separácie odpadu na fakulte. 

Z: prodekan Drtil 

T: 30. 4. 2019 

 

Dekan fakulty: 

‐ informoval  o  rokovaniach  na  univerzitnej  úrovni  týkajúcich  sa  metodiky  prerozdelenia  dotácie 

medzi  jednotlivé  súčasti  STU,  kde  sporným bodmi  sú  najmä  sumy,  ktorými  rektor má  v  úmysle 

odmeňovať priamo pracovníkov  fakúlt napr.  za publikačnú  činnosť  s odôvodnením,  že  cieľom  je 

zvýšenie kvality vzdelávacej a vedecko‐výskumnej činnosti univerzity. 

 

TERMÍNY V ROKU 2019/výber/: 

 

28. marca 2019     divadelné predstavenie, Nová scéna 

30. apríl 2019      Športový deň FCHPT STU 

 

11. júna 2019      Ing. promócie 

16. júna 2019      15.00 hod., odovzdávanie cien za najlepšie diplomové práce 

25. júna 2019      Priemyselná rada 

 

2. júla 2019      Bc. promócie 

20. septembra 2019    IMATRIKULÁCIA 

23. septembra 2019    Slávnostné otvorenie ak. roku R‐STU 

 

Bratislava, 19. marca 2019 

 

Zapísala: 



Ing. Alena Michalová, v. r. 

tajomníčka fakulty 

 

Overila: 

doc. Ing. Milena Reháková, PhD., v. r. 

prodekanka pre vzdelávanie 

 

 


